
Beste raads- en commissieleden, 
 
Tijdens de raadscommissie van 11 april jl. is er door de VVD een vraag gesteld over de petitie mbt de 
bomenkap in het plangebied van de spooronderdoorgang Wolfheze. Wij zijn op de hoogte van de 
petitie en gaan met de inwoners die zorgen hebben in gesprek. Zij ontvangen hiervoor een 
uitnodiging.  
 
Het uitgangspunt van de compensatie van bomen is dat alle bomen worden gecompenseerd. 
Hiervoor hanteren we een rekenmodel, waarbij we recht doen aan ook het vervangen van grotere 
bomen, die meer waarde hebben dan kleintjes. In het plangebied zelf is te weinig ruimte om alle 
bomen te compenseren, daarom wordt er ook buiten het plangebied gecompenseerd. Verder 
ontstaan er in het dorp initiatieven en ideeën om de compensatie van de bomen vorm te geven, 
zoals een boomplantdag. Dit soort initiatieven willen we graag de ruimte geven.  
 
Hieronder de tekst uit de nieuwsbrief die eerder is verspreid. 
 
Aanvraag kapvergunning door gemeente  
Om de Spooronderdoorgang Wolfheze te realiseren moeten er bomen worden 
gekapt. Als eerste om de verschillende kabels & leidingen te kunnen verleggen en 

daarna voor de bouw van de onderdoorgang. Eind 2022 is er een 
bomeninventarisatie uitgevoerd rondom het stationsgebied in Wolfheze. Op basis van 
die inventarisatie is gekeken welke bomen moeten worden gekapt en welke bomen 

kunnen worden behouden. Op een aantal punten is het ontwerp wat aangepast om 
bomen te kunnen behouden, maar er zullen flink wat bomen gekapt moeten 

worden.  
 
Voor 134 bomen is de vergunning door de gemeente nu aangevraagd, voor 52 

kleinere bomen is geen vergunning nodig. In totaal is het nodig om 186 bomen te 
kappen. Mogelijk dat er nog een enkele boom aanvullend gekapt zal moeten worden, 
met name als gevolg van de kabels en leidingen die verlegd moeten worden en de 

exacte ligging nog iets kan schuiven. Mocht dat nodig zijn, dan wordt hiervoor nog 
een vergunning aangevraagd. 
 

Compenseren: nieuwe bomen en verbeteren kwaliteit groeiplaatsen 
bestaande bomen 
De te kappen bomen waarvoor een vergunning nodig is, worden natuurlijk 

gecompenseerd. Voor de invulling van de compensatieopgave zetten we in op: 
1.    Compensatie binnen plangebied. Op dit moment zitten er 61 nieuwe bomen in 
het ontwerp. Er wordt nu gekeken of dit aantal kan worden uitgebreid. Duidelijk is 

dat binnen het plangebied geen ruimte is om alle bomen te compenseren. 
2.    Verplantbare bomen in beeld brengen en daarvoor ruimte zoeken in het 
plangebied in combinatie met groeiplaatsverbetering. 

3.    Groeiplaatsverbetering van bestaande, te handhaven bomen binnen en in de 
directe omgeving van het plangebied. 
4.    Compensatie buiten het plangebied. 

 
Voor het bepalen van de compensatie maken we gebruik van een rekenmodel om de 
waarde van de te kappen bomen te bepalen. Grote bomen hebben namelijk meer 

waarde dan kleine bomen en deze methode houdt hier rekening mee. 

Met vriendelijke groet, 

Wethouder Mulder 


